

**E1 CHELA-MAG B6® CRAMP SHOT SPORT EDITION** Liquid food supplement in ampoules, containing magnesium and potassium as well as B-group vitamins (B6, B12, thiamin, riboflavin). With sweeteners, containing the product containing magnesium from two sources – from highly bioavailable amino acid chelate Albion™ (magnesium bisglycinate) and magnesium citrate, as well as potassium as potassium citrate. \*Magnesium and potassium help muscles to function properly which allows contractions to be avoided when they are caused by deficiencies of magnesium or potassium in the diet. Magnesium, thiamin, vitamins B6, B12 contribute to normal psychological function. Vitamins B6, B12 and riboflavin contribute to reduction of feelings of tiredness and fatigue and thiamin helps support the proper functioning of the nervous system. The product is intended for adults to ease coverage of the body's needs of magnesium and potassium, as well as vitamins B6, B12, thiamin and riboflavin. The product is particularly recommended to physically and mentally active people.

**Recommended use:** one ampoule (25 ml) once a day after a meal. Do not exceed the recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet. A varied and balanced diet and a healthy lifestyle are recommended. Keep out of reach of children. Sediment and crystallization which may occur are natural and they do not affect quality of the product. **Ingredients:** water, magnesium bisglycinate (amino acid chelate Albion™), magnesium salts of citric acid (magnesium citrate), potassium citrate, acidity regulators – malic acid, citric acid, sodium citrates, flavourings, preservative – sorbic acid; sweeteners – acefylline K, sucralose; cyanocholanamin – vIt. B12, pyridoxine hydrochloride – vIt. B6, riboflavin – vIt. B2, thiamin hydrochloride – thiamin (vIt. B1), colour – carotenes.

**D3 CHELA-MAG B6® CRAMP SHOT SPORT EDITION Flüssiges Nahrungsergänzungsmittel in Ampullen, mit Magnesium und Kalium sowie Vitaminen der B-Gruppe (B6, B12, Thiamin, Riboflavin), Mit Süßungsmitteln.**

**Orangen Geschmack:** Das Produkt entält: Magnesium aus zwei Quellen: aus sehr gut resorbierbarer Form des Aminosäurechats Albion™ (Magnesiumbisglycinat) und aus Magnesiumcitrat, wie auch Kalium aus Kaliumcitrat. \*Magnesium und Kalium tragen zu einer normalen Muskelfunktion und dann vorbeugen, wenn Magnesium bzw. Kalium nicht in ausreichender Menge zugeführt werden. Magnesium, Thiamin und Vitamin B12 tragen zur normalen psychischen Funktion bei. Vitamin B6, B12 und Riboflavin tragen zu Verringerung von Müdigkeit und Ermüdung bei an und Thiamin tragen zu einer normalen Funktion des Nervensystems bei. Das Produkt wird Erwachsenen zur Deckung des Bedarfs an Magnesium und Kalium sowie auch an Vitaminen B6, B12, Thiamin und Riboflavin empfohlen. Das Produkt eignet sich besonders für körperlich und geistig aktive Personen. **Verzehrempfehlung:** den Inhalt einer Ampulle (25 ml) einmal pro Tag nach der Mahlzeit einnehmen. Von dem Gebräuch schütten. Die angegebene, empfohlene tägliche Verzehrmenge darf nicht überschritten werden. Nahrungsergänzungsmittel sollten nicht als Ersatz für eine ausweichungsreiche, ausgewogene Ernährung und eine gesunde Lebensweise verwendet werden. Außerdem der Beifluss von kleinen Kindern aufzuwehren. Möglicher Bodensatz und Kristallisation sind natürliche Erscheinungen und beeinflussen die Qualität des Produktes nicht. **Zutaten:** Wasser, Magnesiumbisglycinat, Magnesiumcitrat, Kaliumcitrat, Säuerregulatoren Äpfelsäure, Citronensäure, Natriumchlorid, Magnesiumsalze, der Zitronensäure (Magnesiumcitrat), Kaliumchlorid, Süßungsmittel Sucralfat, Fructose, Carrington, Pyridoxinhydrochlorid, Vit. B6, Thiaminhydrochlorid, Vit. B12, Cyanocobalamin.

## **Supplement facts**

Nutrition information/  
Nährwertinformation/ Informations nutritionnelles/  
Informazioni nutrizionali/ Informacja żywieniowa

<b>Magnesium/ Magnésium/ Magnesio/ Magnez</b>	300 mg (80%**)
<b>Potassium/ Kalium/ Potassio/ Potas</b>	300 mg (15%**)
<b>Vit. B6/ Wit. B6</b>	2,1 mg (150%**)
<b>Thiamin/ Thiamine/ Tiammina (Vit. B1/ Wit. B1)</b>	1,65 mg (150%**)
<b>Riboflavin/ Riboflavine/ Riboflavina/ Ryboflawina (Vit. B2/ Wit. B2)</b>	2,1 mg (150%**)
<b>Vit. B12/ Wit. B12</b>	3,75 µg (150%**)

\*\*NRVs/ NRV/ VNR/ RWS – nutrient reference values/ Nährstoffbezugswert nach LMIV/ valeurs nutritionnelles de référence/ valori nutritivi di riferimento/ referencyjne wartości spożycia.

**PL CHELA-MAG B6® SKURCZ SHOT SPORT EDITION** Suplement diety w płynie w ampułkach, zawierający magnez i potas oraz witaminy z grupy B (B6, B12, tiamine, ryboflawine). Zawiera substancje słodzące. O smaku pomarańczowym. Produkt zawierający magnez pochodzący z dwóch źródeł – z wysoko przyswajalnej postaci chelatu aminokwasowego Albion™ (diglycinian magnezu) oraz z cytrynianu magnezu, a także potas w formie cytrynianu potasu. "Magnez oraz potas pomagają w prawidłowym funkcjonowaniu mięśni, co pozwala uniknąć skurczów w przypadkach gdy są one spowodowane niewystarczającymi ilosciami magnezu lub potasu w diecie. Magnez, tiamina, witamina B6 i B12 pomagają w utrzymaniu prawidłowych funkcji psychologicznych. Witaminy B6, B12 i ryboflawina przyczyniają się do zmniejszenia uczucia zmęczenia i zużycia, a tiamina pomaga w prawidłowym funkcjonowaniu układu nerwowego.

**Przeznaczenie:** produkt przeznaczony dla osób dorosłych w celu ułatwienia pokrycia zapotrzebowania organizmu na magnez i potas, a także witaminy: B6, B12, tiaminę, ryboflawine. Szczególnie polecani osobom aktywnym fizycznie i umysłowo. **Zalecana denna porcja:** zawartość 1 ampułki (25 ml) raz dziennie po posiłku. Przed użyciem wztrącać. Nie należy przekraczać porcji zalecanej do spożycia w ciągu dnia. Suplement diety nie może być stosowany jako substytut zróżnicowanej diety. Zalecany jest zrównoważony sposób żywienia i zdrowy tryb życia. Przechowywać w sposób nedostępny dla małych dzieci. Mogące pojawić się osad i krystalizacja są zjawiskami naturalnymi i nie wpływały na jakość produktu.

**Składniki:** woda, diglycinian magnezu (chela aminokwasowy magnezu Albion™), sole magnezowe kwasu cytrynowego (cytrynian magnezu), cytrynian potasu, regulatory kwasowości – kwas jabłkowy, kwas cytrynowy, cytryniany sodu; aromaty, substancja konserwująca – kwas sorbowy; substancje słodzące – acesulfan K, sukralosa; cyjanokobalamina – wit. B12, chlorowodorek pirodoksyny – wit. B6, ryboflawina – wit. B2, chlorowodorek tiaminy – tiamina (wit. B1), barwnik – karoten.

